
Zápis z 2. jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Chrudim 

 
Datum a způsob konání: 13. března 2023 v 16:30 hod., velká zasedací místnost Pardubická 67. 
Přítomní členové: Jan Čechlovský, Jiří Hradec (on-line), Zdeněk Kubala, Josef Sellák, Iva Slavíková, Lukáš 
Závodný 
Omluvení členové: Šárka Trunečková 
Hosté: Hana Vránová, Jaroslava Stýblová – Odbor finanční, Dana Půlpánová – OKT právní oddělení.  
 

Program jednání:  
Předseda KV Jan Čechlovský přivítal všechny přítomné. Výbor se zabýval následujícími body: 
 

1. Aktuální informace k dořešení vztahu s Mgr. Zwyrtek Hamplovou (splnění povinností 
vyplývajících ze smlouvy o právní spolupráci).       
Paní Půlpánová, ved. právního oddělení OKT podala informace o současném vývoji vztahu mezi 
Mgr. Zwyrtek Hamplovou a městem Chrudim). Paní advokátce byl stanoven termín pro 
vypořádání našich požadavků ke třem zpracovaným smlouvám do konce měsíce února. 
K vypořádání všech našich požadavků opět nedošlo, ze strany Mgr. Zwyrtek Hamplové byl zaslán 
pouze přípis se stručným návrhem nového postupu ve věci, a proto byla jmenovaná opět oslovena 
dopisem starosty a byl jí stanoven termín k vypořádání požadavků vznesených ke smlouvám do 
31.3.2023. Poté, vzhledem k tomu, že jí byla vyplacena částka za vytvoření návrhu smluvní 
dokumentace, bude zřejmě nutné řešit věc jiným způsobem (inf. o tom, že např. možnost soudního 
sporu by pro město znamenalo prokazování kvality výkonu právní pomoci, což je složité). V celém 
případu výstavby podzemního parkoviště byl již angažován jiný právník, který se věcí zabývá.     
Předseda KV k věci dodal, že jde o principiální záležitost, kdy smluvní strana nedodržela to, co 
v nabídce garantovala a nevykonala odpovídajícím způsobem všechny činnosti, které dle smlouvy 
vykonat měla a důvody, které k tomu uvádí rozhodně nejsou adekvátní, protože jiné zakázky ve 
stanoveném období řešila. Proto je třeba věc dořešit a dovést do konce.  
Pan Kubala vznesl i dotaz na možnost podání stížnosti přes advokátní komoru – reakce právního 
oddělení je zatím posečkat na konečný stanovený termín a dále postupovat dle domluvy s vedením 
města. 
Předseda KV požádal právní oddělení a pana starostu o osobní účast na příštím jednání výboru dne 
17. 4. 2023 s tím, aby podali informace o tom, jak bylo ze strany Mgr. Zwyrtek Hamplové 
reagováno a jaké další kroky ze strany města budou učiněny. 

 
2. Kontrolní výbor podrobně probíral průběh kontroly na podnět manželů Tesaříkových na postup 

bytové komise. Kontrolní skupina si prostudovala podrobně složku předloženou od Odboru správy 
majetku a právního oddělení a ještě bude pokračovat v kontrole na místě projednáním s tajemnicí 
bytové komise a se zaměstnanci, kteří s bytovou komisí spolupracují, případně i se zástupci 
komise. Další jednání v této věci proběhne 20. 3. 2023 a následně bude zpracována kontrolní 
zpráva s nálezem a případnými doporučeními v uvedené oblasti. Manželé Tesaříkovi budou o 
výstupu z kontroly informování po ukončení kontroly a schválení zprávy z kontroly Kontrolním 
výborem (předpoklad schválení 17. 4. 2023). 
 

3. Kontrolní výbor se zabýval možným okruhem témat kontrolní činnosti: 
a) Návrh na kontrolu činnosti vybrané příspěvkové organizace – tato možnost je, je třeba 

nejdříve stanovit okruh kontrolované činnosti a věc probrat s řídícím odborem (návrh 
z oblasti kultury projedná pan Závodný nejprve s vedoucí OŠK). 

b) Návrh pana doktora Hradce na kontrolu v oblasti fungování nadačního fondu (prostředky 
z hospodaření města, které takto budou fondu převáděny do nadačního fondu) – tato 
kontrola bude zařazena poté, co Odbor finanční zpracuje přehled skutečných čistých 
výnosů z této oblasti (pokuty z radaru – zatím Hrochův Týnec) a připraví podklady pro 
přerozdělení na jednání ZM. Podklady budou nejprve předány ke konzultaci kontrolnímu 
výboru ZM, který bude seznámen s finančními dopady v této oblasti. OFN zpracuje 
dokumentaci na příští jednání KV (17.4.2023).  



c) Návrh pana Závodného – zkontrolovat splnění povinnosti aktualizovat průkazy PENB 
v objektech města, doložení ze strany města. OFN požádá zpracovatele tohoto úkolu – 
Odbor správy majetku poté, co bude splněno o doložení přehledu na jednání KV v r. 2023 
(bude dořešeno tak, aby byl splněn řádný zákonný termín). 

d) Další návrhy na kontrolní činnost budou předloženy na příštím jednání výboru dne 17.4. 
(do té doby bude členům s předstihem zaslán přehled přijatých usnesení orgánů města 
k výběru témat). 

 
 
 

Příští jednání KV proběhne v pondělí 17. 4. 2023 od 16.30 hodin, velká zasedací místnost MěÚ Chrudim, 
Pardubická ul.  
 
Zápis vyhotovila: Hana Vránová, OFN   Zápis ověřil: Jan Čechlovský, předseda KV 


